

桂林+张家界

Guilin+Zhangjiajie

8天 7夜
DAYS NIGHTS
中国之旅
CHINA

✈️ PENANG DIRECT FLIGHT TO GUILIN
槟城直飞桂林

🏨 ACCOMODATION
全程5星级酒店

NO OPTIONAL
无自费项目

日月双塔
Sun and Moon
Twin Towers

凤凰古城
Phoenix Ancient City

玻璃桥
Glass Bridge

象鼻山
Elephant Trunk
Mountain Scenic Area

天门山
Tianmen Mountain

天子山
Tianzishan



凤凰古城
Phoenix Ancient City



外观日月双塔
Sun and Moon
Twin Towers



土司城
Enshi Tusi City



天门山
Tianmen Mountain



天子山
Tianzi Mountain



金鞭溪
Jinbian Brook



玻璃桥
Glass Bridge



象鼻山景区
Elephant Trunk
Mountain Scenic Area



桂花公社
Osmanthus Commune

Highlight Itinerary 行程亮点

Phoenix Ancient City

As a national historical and cultural city, Phoenix's scenery organically integrates natural and human characteristics, and the heaviness after perspective may be the essence of its charm that attracts tourists from all over the world. The ancient city of Phoenix was built during the Kangxi Dynasty of the Qing Dynasty, and this pearl of Xiangxi was veritably small, so small that there was only a decent east-west street in the city, but it was a green corridor.

凤凰古城

作为一座国家历史文化名城，凤凰的风景将自然的、人文的特质有机融合到一处，透视后的沉重感也许正是其吸引八方游人的魅力之精髓。凤凰古城建于清康熙时，这颗湘西明珠是名副其实的小，小到城内仅有一条像样的东西大街，可它却是一条绿色长廊。

湘菜风味 Xiangxi Cuisine
苗家风味 Miao Cuisine
土家风味 Tu Jia Cuisine




8天 7夜
8 DAYS 7 NIGHTS
中国之旅
CHINA

天门山 Tianmen Mountain	天子山 Tianzishan	玻璃桥 Glass Bridge
象鼻山 Elephant Trunk Mountain Scenic Area	日月双塔 Sun and Moon Twin Towers	凤凰古城 Phoenix Ancient City



DAY 1 Penang - Guilin (MOB/D)

- Assemble at Penang Airport for your flight to Guilin. After arriving in Guilin, head to the city center.
- outlook **Sun and Moon Twin Towers** - are known as the world's largest copper towers and are a stunning night view for Guilin tourism.

DAY 2 Guilin - Phoenix Ancient City (B/L/D)

- **Phoenix Ancient City** - Known as "the most beautiful town in China", it is a small county famous for its natural beauty, rich history, colorful ethnic customs and night scenes city. You will be able to visit scenic spots such as **Tuojiang River Cruise, Wanming Pagoda, Shawan Scenic Area, Dongmen Gate Tower and Stone Street**. After dinner, enjoy the **Night View of the Ancient City**

DAY 3 Phoenix Ancient City -Zhangjiajie (B/L/D)

- **Enshi Tusi City**-This is a typical minority style building, Where you can enjoy local original ecological performances, admire the beautiful classical wooden buildings and learn about the customs and habits of the local ethnic minorities.
- Enjoy **The Charming Xiangxi Show** at night.

DAY 4 Tianmenshan – Xibu Street (B/L/D)

- **Tianmen Mountain**(include one-way cable car + one-way escalator +one-way fast track or eco-car) -Take the longest cableway in the world to visit **Tianmenshan National Forest Park**, and watch the wonders of the 99-level Panshan Highway, the 999-level ladder, Tianmen Cave (you can't visit it if it freezes in winter), the Ghost Valley plank road, and those who have the courage can experience the magic Startling every step of the glass plank road (including shoe covers)
- Transfer to Wulingyuan, Happy Old Street, **Xibu Street** for free shopping.

DAY 5 Tianzishan - Jinbian Brook (B/L/D)

- **Yuanjiajie** (include Bailong Elevator up)/**Tianzi Mountain** (include cable car down) -Take the Bailong Elevator to **Yuanjiajie Scenic Area** to see the first bridge in the world, the prototype of the floating mountain Hallelujah in the movie "Avatar", the "Qiankun Pillar", the back garden, and the beautiful scenery of the Mihun Terrace, and then visit **Tianzishan Scenic Area** After viewing Helong Park, Xihai Stone Forest, Fairy Presenting Flowers, Yubi Peak and otherscenic spots, take the Tianzishan cable car down the mountain.
- Afterwards, take a stroll to visit **Jinbian Brook** and watch the essence of water around the four gates.

DAY 6 Zhangjiajie Grand Canyon (B/L/D)
(Include cruise ship + glass bridge)

- **Zhangjiajie Grand Canyon**- is a geomorphological museum integrating mountains, canyons, streams, cliffs and forests. Experience the longest Glass Bridge in the world. The bridge is built on the peaks on both sides of the Grand Canyon and spans the Grand Canyon. The glass bridge is 430 meters long. The bridge deck is about 300 meters away from the bottom of the valley.
- **Junsheng Cultural and Creative Park**- research, production, development and sales of sandstone paintings.

DAY 7 Zhangjiajie - Guilin (B/L/D)

- After breakfast, back to Guilin, enjoy the rural scenery on the way, and experience the scenery that are different from the coastal cities.
- Free shopping at **Zhengyang Road Pedestrian Street**.

DAY 8 Guilin - Penang (B/L/MOB)

- **Elephant Trunk Mountain Scenic Area** - is the representative of Guilin landscape and the city emblem of Guilin City. It is named for the shape of the whole mountain resembling an elephant-standing on the edge of the Tanjiang River to drink water. It is known as the symbol of Guilin landscape.
- **Osmanthus Commune**-Visitors to the Osmanthus Commune can learn about the historical and cultural significance of the Osmanthus fragrans.
- After lunch, transfer to airport for your flight back to Penang.



*The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice

8天 7夜
DAYS NIGHTS
中国之旅
CHINA

天门山 Tianmen Mountain
象鼻山 Elephant Trunk Mountain Scenic Area
天子山 Tianzishan
日月双塔 Sun and Moon Twin Towers
玻璃桥 Glass Bridge
凤凰古城 Phoenix Ancient City

第一天 槟城 - 桂林

(机上用餐/晚餐)

- 齐集于槟城国际机场,乘搭航班**桂林**。
- 外观**日月双塔**-号称世界第一铜塔,是桂林旅游的一个绝美夜景观赏地。

第二天 桂林-凤凰古城

(早/午/晚餐)

- 凤凰古城**-游览沈从文故居、东门城楼,北门城楼,万名塔,沙湾景区,沱江泛舟等,自由参观沈从文笔下《边城》风貌,您可以自由参观石板街、沱江两岸风光、跳脚岩、沙湾吊脚楼群、民族工艺品一条街等等,夜游古城。

第三天 凤凰古城-张家界

(早/午/晚餐)

- 土司城**-这是一座典型的少数民族风格建筑,您在那里您可以享受到本地原生态的表演,欣赏漂亮的古典木质建筑,了解当地少数民族的风俗习惯等。
- 晚上欣赏魅力湘西秀景。

第四天 天门山国家公园-溪布街

(早/午/晚餐)

- 天门山(含单程缆车+单程扶梯+单程快线索道或环保车)**-乘世界上最长的索道游览【天门山国家森林公园】,观99级盘山公路奇观、999级上天梯、天门洞(冬季结冰则无法游览)、鬼谷栈道、有胆量的人可体验神奇玻璃栈道的步步惊心(含鞋套)
- 前往武陵源,快乐老街,溪布街自由购物!

第五天 天子山-金鞭溪

(早/午/晚餐)

- 袁家界(含百龙电梯上)/天子山(含缆车下)**-乘百龙电梯上【袁家界风景区】,观天下第一桥、电影《阿凡达》中浮型山哈利路亚山的原型“乾坤柱”、后花园、迷魂台的美景,之后游览【天子山风景区】,观贺龙公园、西海石林、仙女献花、御笔峰等景点后乘天子山缆车下山,之后漫步游览【金鞭溪】,观精华水绕四门段。

第六天 张家界大峡谷(含游船+玻璃桥)

(早/午/晚餐)

- 张家界大峡谷**是集山峰,峡谷,溪流,悬崖,森林于一体的地貌博物馆。体验世界最长**玻璃桥**,大桥建在大峡谷两侧的峰顶上,横跨大峡谷,玻璃桥总长430米,桥面距谷底约三百米。
- 张家界军声文创园**是一家集砂石画的研究,生产和开发、销售为一体的科技民营企业。

第七天 张家界-桂林

(早/午/晚餐)

- 早餐后驱车前往桂林,途中欣赏田园风光,体验和滨海城市不一样的风景地貌。
- 自由购物于**正阳路步行街**。

第八天 桂林 - 槟城

(早/午/机上用餐)

- 象鼻山景区**-是桂林山水的代表,桂林城的城徽,因整个山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象而得名,被人们称为桂林山水的象征。
- 桂花公社**-桂花公社景区是国家AAAA级旅游景区,珍藏世界最古老的桂花种子,体验展厅3d动画,了解桂林和桂花的历史及渊源。

